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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 19. ledna 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Hubálovský, Ing. 

Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Svoboda, dr. Cimler, Ing. Mour-

ková, dr. Myslivcová 

Hosté: Ing. Klicnar, Mgr. Vávrová 

Omluveni: 

 

Bc. Skoupilová, prof. Kuča, prof. Krejcar, doc. Bogusch 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana, přivítal pana kvestora Ing. Klicnara.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. 

dvouměsíční pobyt – trvá. 

2. Svolat schůzku Rady studijních programů – částečně splněno. 

3. Nominovat studenty na Cenu primátora ve dvou kategoriích – splněno. 

4. Zadat zůstatkovou dovolenou pro rok 2021 do evidence práce – splněno.  

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Stravování v kampusu na budově A – náhradní stravování za bufet se nepodařilo zajistit, 

v současné době lze využít bufet na FIM. 

• IP z loňského roku je nutno dočerpat nebo převést do fondů, po zaúčtování bude vytvo-

řena závěrečná zpráva o plnění IP 2021. Od příštího roku se IP mění, ministerstvem jsme 

tlačeni použít některé finanční prostředky na technickou podporu distančního vzdělávání.    

• Do žádostí o granty můžeme psát, že jsme nositelé HR Award, v rámci tohoto projektu je 

třeba připravit strategii rozvoje včetně mentoringu – poptáváme pracovníka, který bude 

tuto agendu koordinovat. 

• Na oddělení kvality a strategie nastoupila na částečný úvazek Ing. Letochová, tato bude 

koordinovat strategické materiály UHK.  
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• Povinné zdravotní prohlídky u zahraničních pracovníků – v současné době je v přípravě 

uzavření smlouvy s MUDr. Šubrtem, který vystaví pro tyto zaměstnance potřebný lékařský 

posudek, aniž by kvůli tomuto musel zahraniční pracovník přijet do ČR. 

• Návrhy projektů GA ČR pro rok 2022 – UHK uspělo 5 projektů, 4 standardní projekty a 1  

postdoc individual fellowship, ve všech je UHK jako hlavní řešitel. Celkově bylo podaných 

38 projekt, úspěšnost za UHK je 13,15 %.  

• Probíhá příprava projektové žádosti eDIH, kde je UHK zapojena, deadline pro podání je 

22. 2. 2022. 

• Byla vyhlášena první veřejná soutěž ve výzkumu, vývoji a inovacích na realizaci programo-

vých projektů v programu EXCELES MŠMT, cílem je reagování na Covid 19, lhůta pro 

podávání žádostí je stanovena na 7. 2. 2022, na rektorát je nutno odevzdat o týden dříve. 

• Studijní segment PPK na příští rok bude posíleno o 1 %, bodovat se bude ukončení dok-

torského studia do konce standardní doby studia plus jeden rok, počet akreditovaných 

Ph.D. programů, akreditovaných habilitačních práv a práv jmenovat profesory. Byla posí-

lena kvalifikační struktura akademických pracovníků, byly zavedeny dva nové indikátory – 

externí ocenění a externí stipendium.  K tomu dodal dr. Musílek, že bude rád za návrhy od 

vedoucích kateder.  Dalším indikátorem je nezaměstnanost absolventů. Do vlastních pří-

jmů, které jsou ve vědecké části PPK se nebudou počítat veškeré vlastní příjmy, platí 

varianta z roku 2021 

• Dr. Stašová prezentovala společné úsilí konsorcia univerzit, jehož je UHK členem. 

• Probíhá analýza zahraničních partnerských univerzit s cílem identifikace strategických 

partnerů a pobídek pro různé typy partnerství, k tomu dodal prof. Musílek, že je již na 

rektorát odesláno. 

• UHK je členem aliance mezinárodní sítě BSEMAN, bude vydávat nový časopis zaměřený 

na udržitelný rozvoj, hledají členy do redakční rady. 

• Nacházíme se v rozpočtovém provizoriu MŠMT, interní rozpočet se projednává s tajemni-

cemi. 

• Byl předložen soupis změnových listů při realizaci rekonstrukce FF, jedná se o vícepráce, 

na které se budeme skládat. 

• Bylo zahájeno zadávací řízení na rekonstrukci budovy PdF, došlo k navýšení dotace od 

MŠMT.  

• Byl předložen materiál týkající se srovnání vývoje mzdových nákladů OIT a EO, upozornilo 

se na narůstající množství práce na těchto odděleních. Je nutno posílit EO a OIT, což při-

nese vyšší mzdové náklady. 

• Vzhledem k situaci, kdy společnost LUMIUS, která dodávala UHK energie, ukončila čin-

nost, pocítí UHK velký nárůst cen dodané energie, v tuto chvíli je závislá na DPI. Situace se 

neprodleně řeší. 

• V prosinci byla zveřejněna výzva MŠMT týkající se Národního plánu obnovy, jejím cílem je 

transformovat vysoké školy s cílem adaptace na nové formy učení. Výzva je nesoutěžní, 

o projekty musíme požádat, pokud podáme správný projekt, na finance bychom měli do-

sáhnout. K tomu dodal Ing. Svoboda, že koordinátorem za UHK je Ing. Sedláček. Zatím 

není žádný návrh do specifického cíle A4, což jsou kurzy CŽV zaměřené na dovednosti 

nebo rekvalifikace, je to povinná aktivita. V cíli B máme za celou UHK nárok na 2 projekty, 

pokud bude s jinou vysokou školou, bude se to započítávat pouze poměrnou částí.  Stran 
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cíle B bude postup upřesněn, máme za úkol vyplnit tabulku s našimi záměry, poté pro-

běhne společná schůzka.  

 

Doc. Kříž 

• Informace z krizového štábu – během tohoto pondělí až středy bylo nahlášeno 515 pro-

vedených antigenních testů na COVID 19, objevil se jeden pozitivní záchyt.  Kvestor dodal, 

že je nutno zadávat výsledky testů do evidence už kvůli využití dotace na nakoupené testy.   

• Pan kvestor se dotázal paní tajemnice, jaká část dovolených byla do letošního roku převe-

dena.  Tajemnice sdělila, že se nevyčerpalo pouze minimum pracovníků a spíše to byly jen 

drobné zůstatky. Doc. Hubálovský navrhl naprogramovat v systému vyplňování dovole-

ných i pro případy drobných úvazků, k tomu pan kvestor sdělil, že toto již řešili, bohužel 

by se musel celý systém evidence práce překopat od základů, v danou chvíli by zanesení 

bylo velmi náročné a neefektivní. 

• Mgr. Vávrová podrobně informovala o průběhu DOD, o propagaci a o výhodách a nevý-

hodách online formy. K tomu sdělil doc. Kříž, že prezentace tímto způsobem nebyla zcela 

efektivní, pro příští rok, pokud bude v online podobě, zvážíme jinou cestu prezentace.  

• AJ verze webu – prof. Musílek sdělil, že je nutno posilovat PR na AJ webu – hlavně u novi-

nek, je nutné, aby to, co je v ČJ, bylo i v AJ. Dr. Studnička dodal, že je nutno posilovat 

zahraniční agendu ve všech směrech.  Doc. Kříž sdělil, že MPK koncem minulého roku do-

poručila P. R. jako nástroj k získávání více samoplátců. Už z toho důvodu je důležité, 

abychom byli na AJ webu vidět.  

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Soutěž o ceny děkana 2022. Kolegium projednalo výsledná pořadí soutěže v kategoriích: 

impaktovaná publikace, vědecký projekt, monografie, aplikovaný výsledek. Do soutěže 

bylo přijato 28 přihlášek v kategorii impaktovaných publikací (pořadí bylo stanoveno 

v souladu s metodikou užívanou v motivační části DKRVO na UHK, tedy dle pořadí v AIS 

normovaného “H-indexem” oborů FORD). V kategorii vědecké projekty bylo podáno 8 při-

hlášek (pořadí bylo staveno dle výše projektu přidělených financí v roce 2021), 

v aplikovaných výsledcích byla podána 1 přihláška (patent), v kategorii monografie nebyla 

podaná žádná přihláška.  

• Vědecká rada PřF se bude konat 16. 2. 2022, máme zahájena tři habilitační řízení, dr. 

Černé. dr. Kursche a dr. Tomáše.  Nyní by mělo proběhnout habilitační řízení dr. Černé a 

dr. Tomáše, u dr. Kursche habilitační komise shledala drobné nedostatky a termín svého 

jednání posunula na později. Forma jednání bude upřesněna v pozvánce. 

• V pátek 21. 1. 2022 v 16 hod končí podávání přihlášek do projektu IGRáček (5 doktorandů 

PřF připravuje své projekty). 

• Dílčí zprávy ke GAČRu jsou již odeslány a do konce ledna musíme odeslat i závěrečné 

zprávy ukončených projektů v roce 2021.  

• Specifický výzkum 2021 - komise zasedne 26. 1. 2022. Běží zároveň už i výzva na podávání 

projektů SV 2022 (podávání končí 11. 2. 2022).  

• Na konci roku proběhla soutěž o projekty fakultní excelence, bylo financováno 10 projektů 

(projekty již mají přidělena čísla zakázek a lze již čerpat finance). 
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• Vzhledem k tomu, že se ve FORD 1-4 užívá k dělení financí jen AIS, připravuje se aktuali-

zace metodiky odměn za publikace v časopisech zařazených ve WoS. Odměna se již bude 

počítat jen dle pořadí časopisu dle AIS. 

• K 31. 1. 2022 se bude uzavírat OBD, tedy je nutné veškeré vědecké výstupy roku 2021 do 

30. 1. 2022 zadat do OBD (referentka VV bude mít už na uzavření všech vyplněných zá-

znamů, neboť musí být ve stavu “přijatý”). 
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Nebudou dočerpány mezinárodní kreditové mobility z výzvy 2019, v Koreji jsou nastavena 

přísná karanténní opatření, což by PřF způsobilo vysoké vícenáklady. Požádat o prodlou-

žení výzvy dle rektorátu nelze, nabídneme tedy zbývající prostředky dalším fakultám a 

případně budou finance vráceny. Čekáme na bližší informace ohledně mezinárodních kre-

ditových mobilit ve výzvě 2022 z rektorátu. 

• Vznesl dotaz na vedoucí kateder, zda budeme v letošním roce pořádat letní školy. KMA 

ano, KBI si rozmyslí, KCH ano, KKy a KFY ve spolupráci se rozmyslí.  V únoru plánuje zve-

řejnit první informace o letních školách pro zahraniční studenty, předpokládáme podpořit 

ubytování účastníků na kolejích UHK. 

• PřF získala finance na internacionalizaci v rámci PPSŘ (Program na podporu strategického 

řízení vysokých škol), v nabídce jsou i kurzy Anglického jazyka pro zaměstnance, které bu-

dou zaměstnancům nabídnuty.  

• Erasmus – v LS předpokládáme cca 15 přijíždějících studentů, majoritně výzkumné stáže 

a pobyty. Vyřešit se musí ubytování na kolejích, kde není dostatečná kapacita pro zahra-

niční studenty napříč fakultami. K tomu sdělil pan kvestor, že na kolejích neplánuje větší 

opravy, měla by pro letní školy být k dispozici plná kapacita kolejí. Sdělil, že letos utrpěli 

velké kurzovní ztráty, cca 2 mil. Kč, dále sdělil, že není možné držet volné kapacity a čekat, 

zda k nám v únoru přijedou zahraniční studenti. Paní ředitelka kolejí vyjednává možnost 

ubytování na kolejích UK. Prof. Musílek se dotázal, zda by bylo možno ubytovávat naše 

studenty termínovaně na jeden semestr, k tomu sdělil pan kvestor, že je to pro studenty 

velká nejistota a vysvětlil rozdíly v hospodaření mezi ubytováním českých a zahraničních 

studentů. 

• Komentoval aktivity sdružení univerzit BSeman, středomořská nebo černomořská síť uni-

verzit pro PřF není zajímavá, neuvažujeme vysílat zástupce. Na podrobnosti se dotázal 

doc. Trojovského, poté se k tomuto rozjela rozsáhlá diskuse.  

• PřF oslovila Oděská univerzita ohledně projektu Erasmus KA2 bez větších detailů, sdělil, 

že již s námi mají mezinárodní kreditovou mobilitu, kterou dosud nerealizovali, dotázal se 

KMa zda plánují podání společného projektu.  

 

 K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Doktorandům se tiskne diplom a diploma supplement, na kterém je (na rozdíl od absol-

ventů Bc. a NMgr. studia) uveden vedoucí dizertační práce = školitel. Je nutné, aby katedry 

spolupracovaly se studijním oddělením a pečlivě vyplňovaly v IS STAG jméno vedoucího 

kvalifikační práce. Z této kolonky převezme na začátku doktorského studia SO jméno a 

zapíše jej do jiné kolonky (nepřístupné katedrám) jako jméno školitele, odkud se bere pro 

tisk diploma supplement. Pokud nastane v průběhu studia změna školitele, musí tuto 

změnu katedra neprodleně nahlásit na SO, nestačí jen změnit jméno vedoucího práce !!!  
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• Dne 12. ledna jsme od MŠMT obdrželi usnesení o zastavení řízení akreditace vzdělávacího 

programu DVPP Studium k výkonu specializovaných činností koordinace v oblasti infor-

mačních a komunikačních technologií, o toto jsme sami požádali, neboť je nutno připravit 

novou verzi, kontrola na MŠMT je v tomto ohledu velmi přísná – viz úkol. 

• Dne 26. ledna proběhne RVH, na níž se budou projednávat a schvalovat naše smlouvy 

o Double degree s UKF v Nitře, a také akreditační žádost AJ verze dr. studia Toxicology.  

• Na stránkách UHK – oddělení strategie a kontroly byly zveřejněny aktualizované vzory a 

metodické pokyny pro vyplňování akreditačních materiálů, vše se zde dá vyhledat.  

• VE STAGu již lze kopírovat předměty na nový akad. rok 2022-2023 a následně je upravo-

vat. S případnými problémy poradí dr. Musílek nebo paní Vilímková. Při kopírování je 

možné předměty „čistit“, dovolí to nezkopírovat jen předmět, který má zapsáno 0 stu-

dentů. Předměty RR, kde není žádný student, není vhodné nezkopírovat, budou tak 

připraveny na další rok, kdy si je již studenti mohou zapsat. Doporučuje eliminovat před-

měty staré, které se již nevyučují, ale opatrně – viz úkol. 

• V systému „odevzdej.cz“ nastaly změny, jedná se o odhalování plagiátů v závěrečných 

pracích. MU Brno nastavila nové algoritmy na vyhodnocování shody, které často spočítají 

vyšší procenta shody než v minulosti. Je nutno individuálně posoudit, zda se opravdu 

jedná o plagiát nebo o kompilát. Pokud student řádně cituje, je použití cizích zdrojů v po-

řádku. K tomu dodala dr. Myslivcová, že na KBI řeší jeden případ podezření na 

plagiátorství. 

• Byli jsme požádáni, abychom důrazně apelovali na studenty ohledně uvádění čísel jejich 

bankovních účtů do STAGu. Nemají-li číslo uvedeno, není možné proplácet ubytovací sti-

pendium. K tomu dodala Ing. Mourková, že studenty, kteří nemají čísla účtu uvedena 

oslovili a v současné době je již jen 6 studentů bez uvedeného účtu.  

 

 K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Smlouvy Double degree s UKF v Nitře pro programy Učitelství matematiky se zaměřením 

na vzdělávání, Učitelství fyziky se zaměřením na vzdělávání, Učitelství biologie se zaměře-

ním na vzdělávání a Učitelství informatiky se zaměřením na vzdělávání jsou připraveny 

k podpisům obou stran. Nejpozději ve středu 26. 1. 2022 po projednání v RVH by měly být 

podepsány.  Double degree Učitelství chemie se zaměřením na vzdělávání je v jednání. 

• Probíhá kontrola plnění Plánu realizace strategického záměru (PRSZ) 2021. PRSZ na rok 

2022 bychom měli schvalovat na VR dne 16. 2. 2022, dokument je třeba připravit do konce 

ledna. 

• Vznesl dotaz ohledně možných úspor energie na budově S minimálně po dobu DPI. K tomu 

dodal prof. Musílek, že mnoho přístrojů musí být v provozu stále. 

• Vznesl dotaz na pana kvestora ohledně zatékání vody na terase u hlavního vchodu do bu-

dovy A. Do systému závad byla tato závada nahlášena v polovině listopadu, nikdo ovšem 

nereagoval. K tomu pan kvestor sdělil, že je nutno znovu kontaktovat přímo Ing. Steklého, 

případně pana Žbánka. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Dne 11. ledna proběhlo jednání kvestora/tajemnic fakult, dne 12. ledna bylo jednání ko-

legia rektora (děkani fakult), vzhledem k účasti p. kvestora na dnešním kolegiu, jen 

doplňuji nedořečené panem kvestorem a panem děkanem. 
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• Skončila kontrola z MŠMT, na jejich připomínky jsme reagovali. Kontrola probíhala pouze 

na FF, PřF a rektorátu. 

• Ing. Špalovská vyčíslí zálohu na rekonstrukci FF, kterou musíme pokrýt z FRIMu a FPP PřF. 

• Probíhá účetní závěrka roku 2021, uzavírají se projekty, probíhají poslední vyúčtování. 

• O stavu fondů a výsledku hospodaření PřF za rok 2021 bude informovat na příštím kolegiu. 

• Podala žádost na p. kvestora, aby nám přesunul 1,7 mil Kč z našeho FRIM do FPP přírodo-

vědy, abychom mohli tyto prostředky využít dle aktuální potřeby účetní uzávěrky r. 2021. 

• PřF musí, mj., doplatit za užívání budov za rok 2021 (budova naše + spolupodíl např. na 

áčku) cca 0,5 mil. Kč., + dále pak za zálohu na profinancování rekonstrukce budovy FF, 

rekonstrukce kolejí a bytu Zieglerova, celkem cca 3,0 mil. Kč.   

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Od prosince 2021 je vyhlášena výzva TAČR Národní centra kompetence, je to podpora 

dlouhodobých (48-72 měs.) projektů v rámci širokých projektových konsorcií firem a vý-

zkumných organizací. Omezující podmínka je, aby se zapojené výzkumné organizace 

zavázaly, že zajistí komercializaci výsledků v objemu 19 % celkového podpory na projekt. 

Zvažujeme připojit se k jednomu konsorciu s UPCE. 

 

K bodu 8) – Různé 

• Dr. Lipovský sdělil, že zítra (20. 1. 2022) bude zasedat předsednictvo RVŠ, doc. Křížovi a 

doc. Trojovskému zašle materiály. 

• Ing. Mourková se připojila k prosbě o změnách školitelů doktorských studií. 

• Ing. Mourková sdělila, že současná personální situace na SO bude trvat minimálně do 

konce března. 

• Prof. Musílek poprosil o zaslání seznamu doktorandů a jejich školitelů na katedry, Ing. 

Mourková zařídí. 

 

Úkoly:  

 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt – doporučuje se vyjíždět přes prázdniny (červenec srpen) 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do odvolání 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 
   

2. Svolat schůzku Rady studijních programů 

Kdo:   garanti studijních programů (ved. kateder, dr. Radocha, doc. Šlégr, Dr. 

Machková) 

Termín: leden 2022 

Komu:  --- 
 

3. Připravit novou verzi akreditace ICT koordinátor 

Kdo:   vedoucí katedry aplikované kybernetiky 

Termín: do 28. února 2022 

Komu:  dr. Musílkovi 
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4. Zkopírovat a upravit předměty na nový akad. rok 2022-2023 ve STAGu 

Kdo:   zodpovědnost vedoucí kateder 

Termín: do konce ledna 2022 

Komu:   ----- 
 

5. Vyjádřit se k uspořádání letní školy 2022 

Kdo:   vedoucí KBi, vedoucí KKy/KFy   

Termín:  do 14. 2. 2022 

Komu:  Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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